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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  43.
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm  Bangóné Borbély  Ildikó
(MSZP) országgyűlési  képviselő  "Miért  titkolják,  hogy  mennyi  gyermeket  szakítottak  el  a
családjától a kilakoltatások miatt?" című, K/4510. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott
válaszomat.

Budapest, 2019. február 27.
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Tisztelt Képviselő Asszony!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Dr. Trócsányi
László miniszterhez benyújtott, Bangóné Borbély Ildikó (MSZP) országgyűlési képviselő "Miért
titkolják, hogy mennyi gyermeket szakítottak el a családjától a kilakoltatások miatt?" című, K/4510.
számú írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.

Ezúton  tájékoztatom,  hogy  a  tárca  nem  titkolja  ezeket  az  információkat,  az  írásbeli  kérdése
tekintetében az Igazságügyi Minisztériumnak nem áll rendelkezésére ilyen statisztikai adat.

Ugyanakkor  szeretném  azt  is  tájékoztatásul  elmondani,  hogy  önök  nagyon  azonos  módon
használják a  végrehajtás  és a  kilakoltatás fogalmakat,  holott  gyakorlatilag a  végrehajtási  esetek
száma és a kilakoltatások száma nincs közvetlen összefüggésben egymással. Felhívom Képviselő
asszony figyelmét, hogy a sajtóban megjelent számok megtévesztőek lehetnek, nem konzekvensek,
mert  a  sajtó  darabszámra közli  a  kilakoltatásokat.  Ugyanakkor egyes  esetekben az adós önként
teljesít,  más esetben ingatlan tulajdona is van, és csak kivételesen kerül sor arra, hogy hatósági
közreműködést  igénybe  véve  kelljen  kiüríteni  egy-egy  ingatlant.  Ezúton  szeretném  megkérni
Képviselő  asszonyt,  hogy  ne  tegyen  felelőtlen  kijelentéseket,  ne  akarja  megtéveszteni  a
választópolgárokat.

Ön előtt már lehet elfeledett tény, hogy a Gyurcsány-Bajnai kormány, több mint egymillió családot
hozott  lehetetlen  helyzetbe.  A szocialisták  2002-es  hatalomra  kerülésük után  korábbi  ígéretüket
megszegve  eltörölték  a  családi  adókedvezményt  és  megszüntettek  a  kedvezményes
kamattámogatott hiteleket, majd a devizahitelezés csapdájába terelték magyar családok százezreit.
Aztán  emlékezhetünk,  hogy  2008-tól  2010-ig  a  devizahitelezés  problémájával  abszolút  nem
foglalkoztak,  a családok hitelei  az égbe szöktek,  a  kamatok elszálltak.  Emlékeztetni  szeretném,
hogy  2009-ben  Bajnai  Gordon  miniszterelnökként  egyik  első  interjújában  a  bajba  jutott
devizahitelesekkel kapcsolatban úgy fogalmazott, hogy azt az ingatlant el lehet adni, lehet kisebbe
menni, ha nem bírja fenntartani.

Ezzel  ellentétben  Fidesz-KDNP  kormány  segítséget  nyújtott  a  devizahiteleseknek.  A  mi
kormányunk  első  intézkedéseként  kilakoltatási  moratóriumot  hirdetett,  leállította  a  tömeges
devizahitelezést,  ezt  követően  bevezette  az  árfolyamgátat,  és  lehetővé  tette  a  végtörlesztést.
Létrehoztuk a  Nemzeti  Eszközkezelőt  is,  amely már  36  ezer  család  számára  biztosította,  hogy
kedvezményesen vásárolhatják vissza a lakást, amelyben élnek.

Ezen felül felhívom Képviselő asszony figyelmét arra, hogy a banki elszámoltatásnak köszönhetően
a hiteleseknek visszajártak azok az összegek – mintegy 1000 milliárd forint –, amit a bankok az
egyoldalú  kamatemelésekkel  és  az  árfolyamréssel  tisztességtelenül  vettek  el  az  ügyfelektől.  A
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törlesztőrészletek átlagosan 25-30 százalékkal csökkentek.

Végezetül tájékoztatni szeretném, hogy a jelenlegi magyar kormány döntése alapján bővülnek az
otthonteremtési támogatások. A családvédelmi akcióterv keretében újabb intézkedésekkel segítjük a
magyar családokat. 

Egyetlen egy dolgot feltétlenül látnia kell, a Magyar Szocialista Párt kormányzása idején a magyar
családokért  nem  tett  semmit.  A szocialistákat  terheli  az  a  felelősség,  hogy  a  devizahitelezést
lehetővé  tették és  ezzel  több,  mint  egymillió  magyar  családot  kilátástalan  helyzetbe  taszítottak.
Javaslom Képviselő asszonynak, hogy az írásbeli kérdései benyújtása előtt konzultáljon a pártjának
vezetőjével.

Budapest, 2019. február 27.

Tisztelettel:

Dr. Völner Pál
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